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Protokoll fört vid sammankomst i Svenska Kynologiska Akademin den 8 november 

2011 i Svenska Kennelklubbens Museum, Spånga 

 

 

 

 

 

Närvarande: 

Ledamöter 

Nils Erik Åhmansson (ordförande), Staffan Drangel (fr o m §22), Märta Ericson, Hans 

Jerenäs, Marina Reuterswärd, Elisabet Sahlin, Staffan Thorman, Renée Willes 

 

Adjungerade 

Kenneth Edh, Ulf Uddman 

 

Anmält förhinder 

Åke Hedhammar 

 

Vid protokollet 

Märta Ericson 

 

 

 

 

§ 16  Sammankomsten öppnas 

Ordförande Nils Erik Åhmansson förklarade sammankomsten öppnad och hälsade deltagarna 

välkomna. Ett särskilt välkommen riktades till Akademins nya ledamöter Elisabet Sahlin och 

Renée Willes. (Se nedan § 19) 

 

§ 17  Justering 

Staffan Thorman valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 
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§ 18  Föregående protokoll 

Justerat protokoll 1/2011 från den 4 april 2011 förelåg. 

§ 3 (§ 15)  Akademins plats inom organisationen. Auktion 

Akademin diskuterade problem som kan uppstå vid användandet av en 

auktionssajt. Uppdraget fortsätter. 

Efter genomgång lades protokollet med godkännande till handlingarna. 

 

§ 19  Inval av nya ledamöter  

Vid Centralstyrelsens möte den 4 maj i år behandlades Akademins förslag om inval av två nya 

ledamöter: Renée Willes och Elisabet Sahlin. CS beslutade i enlighet med Akademins förslag. 

(CS Prot. 2/2011 § 73) 

 

§ 20  Projektförslag 

Ett förslag från Mia Sandgren till en artikelserie om hundrasernas exteriöra utveckling sedan 

1950-talet förelåg. Artiklarna föreslås bygga på gruppvisa intervjuer med en äldre generation 

exteriördomare. Projekttiden är beräknad till cirka ett år. 

Projektförslaget har tidigare behandlats av Centralstyrelsen vid möte den 23 september (CS 

Prot. 5/2011 § 150). CS beslutade då föreslå Mia Sandgren att utveckla och förtydliga 

projektbeskrivningen samt att vända sig till Svenska Kynologiska Akademin. 

Akademin diskuterade projektförslaget ingående. Uppgiften att dokumentera och i efterhand 

söka beskriva och på olika sätt presentera den utveckling som skett inom olika områden har 

principiellt hög angelägenhetsgrad inom Svenska Kennelklubben. Akademin fann emellertid 

att det föreliggande förslaget behöver ytterligare diskuteras och beredas innan beslut kan tas. 

Akademin beslutade därför uppdra åt Ulf Uddman och Elisabet Sahlin att, med 

projektförslaget som underlag, till nästa sammankomst presentera en förstudie av materialets 

möjligheter. Renée Willes gavs uppdraget att vara ”bollplank” under arbetets gång. 

      Bilaga 1 

§ 21  Hunden som motiv i den offentliga konsten 

Märta Ericson redogjorde för vad som hänt i ärendet sedan Akademins föregående 

sammankomst. (Prot. 1/2011 § 7). 

Efter en första information om projektet vid Länsklubbsordförandenas konferens under våren 

har projektgruppen – Märta Ericson, Marina Reuterswärd och Måns Engelbrektsson – gjort en 

presentation inför årets Kennelfullmäktige, lagt ut information på www.skk.se samt 

http://www.skk.se/
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presenterat projektet genom en artikel i novembernumret av Hundsport. Vissa frågor som rör 

tekniska lösningar för insändandet av bilder återstår. 

Akademin diskuterade därefter upphovsrättsliga frågor i samband med publicering av bilder i 

olika medier. Exempel på internettariffer förelåg från föreningen BUS, Bildkonst Upphovsrätt 

i Sverige.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Efter diskussion beslutade Akademin att vid för projektet lämplig tidpunkt betala en 

licensavgift för högst 50 foton under inledningsvis ett år. 

Akademin förklarade paragrafen omedelbart justerad. 

 

§ 22  Svenska Stövarklubben 100 år 

Sedan de första kontakterna för ungefär ett år sedan med Svenska Stövarklubben med 

anledning av 100-årsjubileet 2012 har planerna på en jubileumsutställning i Museet tagit 

form. Marina Reuterswärd och Kenneth Edh redogjorde för förberedelserna. Utställningen 

kommer att pågå från den 24 januari till och med den 30 juni nästa år. 

Marina Reuterswärd presenterade en budget, vilken godkändes. Vidare beslutades, att 

Akademin tar hela kostnaden enligt budgetförslaget.    

Staffan Thorman redogjorde kort för sitt arbete med klubbens historia och med utformningen 

av utställningens textmaterial. 

Marina Reuterswärd föreslog, att en serie foton i form av glasdior från slutet av 1800-talet, de 

s.k. A P Hamiltons bilder, ska digitaliseras.  

Akademin beslutade att låta digitalisera 96 bilder hos fotolaboratoriet Crimson. 

      Bilaga 2 

 

§ 23  Utställning i Museet. Förslag 

Marina Reuterswärd presenterade ett förslag till en annorlunda utställning i Museet under 

några veckor hösten 2012 med avslutning i och med Stockholm Hundmässa. Utställningen, 

”Våra Vänner”, är tänkt att visa fram de föremål som medlemmar under åren skänkt till 

Museet, som samlats i förråden men som sällan blir aktuella för visning i Museet på grund av 

bristande utrymme eller andra skäl.  

Efter diskussion om olika typer av utställningar beslutade Akademin att för närvarande i 

första hand anordna utställningar om raser eller rasgrupper. Vid sådana utställningar har också 

gåvor, som förvaras i Museet, sin självklara plats och kan visas i ett naturligt sammanhang. 
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§ 24  Fotoarkivet 

Inledningsvis redogjorde Renée Willes för hur sortering av bilder har skett och kommer att 

ske framöver. Ulf Uddman redogjorde för planerna på digitalisering av VHS, glasbilder, super 

8 och 16 mm-film samt mikrofilmer. Bibliotekarie Britt Gustavsson har fått i uppdrag att ta in 

kostnadsförslag. 

Arbetet fortsätter. 

 

§ 25  Ekonomisk rapport 

En ekonomisk redovisning för året 2011 fram till och med 13 oktober förelåg.  

Ulf Uddman kommenterade rapporten och en kort diskussion följde. 

      Bilaga 3 

§ 26  Biblioteket. Gåvor och inköp  

En förteckning över gåvor och inköp till Biblioteket förelåg. Förteckningen gäller året 2011 

fram till oktober. 

      Bilaga 4 

§ 27  SKK:s Museum.  

a) Gåvor och inköp 

En förteckning över gåvor och inköp till Museet samt ekonomisk redovisning 2004-2010 

förelåg.  

      Bilaga 5 

b) Försäljningar 

Preliminär redovisning från Stockholms Auktionsverks Stadsauktion i Frihamnen den 31 maj 

2011 förelåg. Redovisningen omfattar det tidigare beslutade uppdraget om ”Inlämning till 

försäljning av viss konst” efter inventering i Museet. (Prot 1/2010 § 4f, 2/2010 § 12 samt 

1/2011 § 3).  

      Bilaga 6 

Preliminära redovisningar från Stockholms Auktionsverks Stadsauktioner den 28 september 

och den 14 oktober 2011 förelåg. Försäljningarna omfattade de delar av Museets 

silversamling från Segerströmska donationen, som ej har kynologiskt intresse för Museet. 

      Bilaga 7 
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Till protokollet noteras, att inventeringen av Museets silverföremål, liksom urvalet av föremål 

inför de ovan redovisade försäljningarna och den kommande försäljningen vid 

Auktionsverkets Klassiska i december, har utförts i samråd med Auktionsverkets silverexpert 

Tomas Persson.  

c) Attestordning vid nätauktion 

I samband med genomgången av handlingarna diskuterade Akademin de svårigheter som kan 

uppstå vid inrop på grund av att de flesta auktionsförsäljningar numera sker via nätet.  

Akademin beslutade därför om en kompletterande attestordning, enligt vilken 

akademiledamot i förening med Nils Erik Åhmansson eller Ulf Uddman äger rätt att besluta 

om inköp vid nätauktion. 

d) Broschyrer 

Akademin diskuterade rutiner då det gäller produktion av broschyrer för Museets räkning. 

Problem som kan uppstå gäller dels lämpligt antal vid framtagandet dels lämpligt antal för 

arkivering. 

Akademin beslutade att 2 exemplar av tillfälliga broschyrer ska sparas på Marknads- 

avdelningen för att sedan arkiveras i Biblioteket. 

       

§ 28  Presentationsbok om SKK:s Museum och Bibliotek 

Renée Willes redogjorde för de pågående förberedelserna inför utgivningen av en 

presentationsbok om SKK:s Museum och Bibliotek (Prot. 2/2010 § 14). Redogörelsen 

omfattade uppgifter om bl a format, papperskvalitet, typ av pärmar, sidantal och tryckantal.  

Arbetet fortsätter. 

 

§ 29  Information  

a) SKK:s Museum 

Marina Reuterswärd redogjorde för det städ- och inventeringsarbete som skett i Museets 

lokaler sedan i våras. En delrapport utsändes per mejl till ledamöterna i augusti och vid 

dagens sammankomst överlämnades en inventarieförteckning över tavelförrådet i Museet per 

den 12 oktober 2011. I och med detta får uppdraget att göra en genomgång av Museets 

utrymmen anses slutfört. Enligt Akademins beslut (Prot. 1/2011 § 3 /§ 12/) ska härefter en 

fullständig inventering och katalogisering av Museets föremål genomföras. 

Akademin diskuterade rapporten och möjligheten att finna ett lämpligt system för 

identifiering och katalogisering av föremålen i SKK:s Museum.  

Akademin uppdrog åt Ulf Uddman att arbeta vidare med frågan.    Bilaga 8 
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b) Hunden i litteraturen 

Märta Ericson presenterade ett förslag till en artikel i tidningen Hundsport, där nästa års 

Strindbergsjubileum kunde uppmärksammas genom några textexempel ur författarens 

samling Blomstermålningar och Djurstycken, eventuellt med redaktionella kommentarer. 

Med hänvisning till August Strindbergs negativa inställning till hundar, något som också 

framgår av de aktuella texterna, ansåg Akademin förslaget mindre lämpligt för publicering i 

tidningen. Under diskussionen nämndes exempel på publikationer inom det rubricerade 

området. 

c) Donation 

Hans Jerenäs informerade om sina kontakter med en person, som skulle kunna tänka sig att, 

under vissa förutsättningar, donera en större penningsumma till Svenska Kynologiska 

Akademin. 

Akademin uttryckte sin tacksamhet över erbjudandet och diskuterade olika tänkbara former 

för förvaltningen av en sådan donation och det lämpligaste sättet att arbeta vidare med 

erbjudandet. 

Akademin beslutade uppdra åt Hans Jerenäs att, med ledning av de framkomna 

synpunkterna, återuppta diskussionen samt att återkomma i ärendet vid nästa sammankomst.  

d) Hundens kulturhistoria 

Staffan Thorman informerade om det pågående arbetet. En detaljerad rapport kommer att 

lämnas vid nästa sammankomst. 

 

§ 30  Sammankomster 2012 

Efter diskussion beslutade Akademin att sammankomster äger rum enligt följande: 

Måndag 26 mars kl. 11.00 

Tisdag 4 september kl. 13.00 

Tisdag 6 november kl. 11.00 

 

§ 31  Sammankomsten avslutas 

Nils Erik Åhmansson förklarade sammankomsten avslutad. 
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Till protokollet antecknas att några av Akademins ledamöter efter sammankomsten samlades 

vid Adolf Patrik Hamiltons grav på Solna kyrkogård, där en krans lades ned för att hedra 

Svenska Kennelklubbens grundare. 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

Märta Ericson 

Sekreterare 

 

Justering: 

 

Nils Erik Åhmansson    Staffan Thorman 

Ordförande     Justerare  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


